
 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 

2023.GADA 5.JANVĀRIS 

PROTOKOLS NR. 1 
 

Sēde sasaukta: 05.01.2023 

Sēdi atklāj: 05.01.2023. plkst.09:01:59 

Sēdi slēdz: 05.01.2023. plkst.10:29:40 
 

Sēdē piedalās: Juris Žagars, Inese Suija-Markova, Indriķis Putniņš, Jānis Kārkliņš, Ella Frīdvalde-

Andersone, Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Guntis  Grosbergs 
 

Nepiedalās: Ainārs Šteins 
 

Piedalās: Aigars Ķerpe, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes nekustamo īpašumu pārvaldnieks, 

Irēna Suipe, pašvaldības būvvaldes vadītājas vietniece, Krista Dobuma, zemes ierīcības speciālists, 

Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs, Baiba Eglīte, pašvaldības 

izpilddirektora vietniece, Jānis Rozenbergs, domes priekšsēdētājs, Elita Eglīte, Amatas apvienības 

pārvaldes vadītāja, Evija Atvara, Vaives pagasta pārvaldes vadītāja, Egils Kampuss, SIA “Adven 

Latvia” valdes loceklis, Māris Kānītis, SIA “Adven Latvia” valdes loceklis, Ieva Vaivode, SIA “Adven 

Latvija” darbinieks, Dzintra Cimbule, SIA “Vinda” finanšu struktūrvienības vadītāja, Andris 

Mihaļovs, domes deputāts, Laimis Šāvējs, domes deputāts, Viesturis Burjots, Vecpiebalgas 

apvienības pārvaldes vadītāja p.i., Evita Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja, Valdis 

Tirzmalis, Juridiskās pārvaldes vadītājas vietnieks, Jana Paula, Juridiskās pārvaldes juriste 
 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par SIA “Adven Latvia” 2023.gada investīciju plāna saskaņošanu 

 2.  Par SIA "Vinda" vidēja termiņa darbības stratēģijas 2022.-2025.gadam apstiprināšanu 

 3.  Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma atrašanās vietas maiņu 

 4.  Par projekta pieteikuma  „Stacijas laukuma un tam pieguļošo ielu posmu rekonstrukcija 

Cēsīs, Cēsu novadā” izstrādi  un iesniegšanu 

 5.   Par projekta pieteikuma "Vaives pagasta Mazuma ezera atpūtas vietas labiekārtošana" 

iesniegšanu 

 6.  Par deleģējuma līguma slēgšanu ar biedrību "Cēsu mantojums" 
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 7.  Par projekta pieteikuma "Informatīvo stendu izvietošana pie M. Vanagas muzeja" 

iesniegšanu 

 8.  Par projekta pieteikuma "Āra mūzikas instrumentu uzstādīšana Nītaures parkā" 

iesniegšanu 

 9.  Par zemes platību precizēšanu Cēsu novada Zosēnu pagasta nekustamā īpašuma “Skaras” 

zemes vienībām 

 

Sēdes vadītājs informē, ka pēc sēdes izsludināšanas sēdes darba kārtība ir papildināta ar trīs 

jautājumiem “Par projekta pieteikuma "Informatīvo stendu izvietošana pie M. Vanagas muzeja" 

iesniegšanu”,  “Par projekta pieteikuma "Āra mūzikas instrumentu uzstādīšana Nītaures parkā" 

iesniegšanu” un  “Par zemes platību precizēšanu Cēsu novada Zosēnu pagasta nekustamā īpašuma 

“Skaras” zemes vienībām”, kā arī par nepieciešamību izslēgt no sēdes darba kārtības jautājumu 

“Par projekta pieteikuma  „Stacijas laukuma un tam pieguļošo ielu posmu rekonstrukcija Cēsīs, 

Cēsu novadā” izstrādi  un iesniegšanu”, jo ir nepieciešams pārliecināties par valsts budžeta 

iespējām. Deputātiem nav iebildumu par izmaiņām sēdes darba kārtībā. 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par SIA “Adven Latvia” 2023.gada investīciju plāna saskaņošanu 

2  Par SIA "Vinda" vidēja termiņa darbības stratēģijas 2022.-2025.gadam 

apstiprināšanu 

3  Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma atrašanās vietas maiņu 

4   Par projekta pieteikuma "Vaives pagasta Mazuma ezera atpūtas vietas 

labiekārtošana" iesniegšanu 

5  Par deleģējuma līguma slēgšanu ar biedrību "Cēsu mantojums" 

6  Par projekta pieteikuma "Informatīvo stendu izvietošana pie M. Vanagas 

muzeja" iesniegšanu 

7  Par projekta pieteikuma "Āra mūzikas instrumentu uzstādīšana Nītaures 

parkā" iesniegšanu 

8  Par zemes platību precizēšanu Cēsu novada Zosēnu pagasta nekustamā 

īpašuma “Skaras” zemes vienībām 

 

1. 
Par SIA “Adven Latvia” 2023.gada investīciju plāna saskaņošanu 

Ziņo Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

Egils Kampuss, Māris Kānītis, SIA “Adven Latvia” valdes locekļi 

 

Izsakās I.Putniņš, J.Rozenbergs, G.Grosbergs 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, 

Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Juris Žagars) ,  pret nav,  
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atturas nav, lēmums “Par SIA “Adven Latvia” 2023.gada investīciju plāna saskaņošanu” pieņemts 

un tiek virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu komitejas sēdē 

Līdz finanšu komitejas sēdei 2023.gada investīciju plāna iekļaut Bērzaines ielas katlumāju un 

pievienot detalizētāku informāciju par 2023.gadā plānotajiem jaunajiem pieslēgumiem. 
 

2. 
Par SIA "Vinda" vidēja termiņa darbības stratēģijas 2022.-2025.gadam apstiprināšanu 

Ziņo Dz.Cimbule, SIA “Vinda” Finanšu struktūrvienības vadītāja 

 
 

Izsakās I.Putniņš, I.Suija-Markova 
 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, 

Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Juris Žagars) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par SIA "Vinda" vidēja termiņa darbības stratēģijas 2022.-2025.gadam 

apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu komitejas sēdē 

3. 
Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma atrašanās vietas maiņu 

Ziņo Aigars Ķerpe, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes nekustamo īpašumu pārvaldnieks 

 

Izsakās A.Mihaļovs 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, 

Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Juris Žagars) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par šķiroto atkritumu savākšanas laukuma atrašanās vietas maiņu” 

pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu komitejas sēdē 

4. 
 Par projekta pieteikuma "Vaives pagasta  

Mazuma ezera atpūtas vietas labiekārtošana" iesniegšanu 

Ziņo Evija Atvara, Vaives pagasta pārvaldes vadītāja 

 

Izsakās I.Suija-Markova, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, 

Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Juris Žagars) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par projekta pieteikuma "Vaives pagasta Mazuma ezera atpūtas vietas 

labiekārtošana" iesniegšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu komitejas 

sēdē 

5. 
Par deleģējuma līguma slēgšanu ar biedrību "Cēsu mantojums" 

Ziņo Irēna Suipe, pašvaldības būvvaldes vadītājas vietniece 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, 

Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Juris Žagars) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par deleģējuma līguma slēgšanu ar biedrību "Cēsu mantojums”” pieņemts 

un tiek virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu komitejas sēdē 
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6. 
Par projekta pieteikuma "Informatīvo stendu izvietošana pie M. Vanagas muzeja" iesniegšanu 

Ziņo Elita Eglīte, Amatas apvienības pārvaldes vadītāja 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, 

Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Juris Žagars) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par projekta pieteikuma "Informatīvo stendu izvietošana pie M. Vanagas 

muzeja" iesniegšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 

7. 
Par projekta pieteikuma "Āra mūzikas instrumentu uzstādīšana Nītaures parkā" iesniegšanu 

Ziņo Elita Eglīte, Amatas apvienības pārvaldes vadītāja 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, 

Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Juris Žagars) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par projekta pieteikuma "Āra mūzikas instrumentu uzstādīšana Nītaures 

parkā" iesniegšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 19.01.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 

8. 

Par zemes platību precizēšanu Cēsu novada  

Zosēnu pagasta nekustamā īpašuma “Skaras” zemes vienībām 

Ziņo Krista Dobuma, Zemes ierīcības speciālists 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Atis Egliņš-Eglītis, Ella Frīdvalde-Andersone, 

Guntis  Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Juris Žagars) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par zemes platību precizēšanu Cēsu novada Zosēnu pagasta nekustamā 

īpašuma “Skaras” zemes vienībām” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 26.01.2023. Domes sēdē 

 

Sēdi vadīja  

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas 

priekšsēdētājs 

Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 

 

Raunas iela 4, Cēsis 05.01.2023 

Sēdei veikts audio ieraksts 

 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


